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ПИТАНЕ

от Якоб ван Бейлен, общински съветник от групата на 
„Демократична България - обединение“

О тносно: платф орм ата “ F a irdea l”  JNTERREG  V-A Румъния-България 2014-2020" 
(ROBG-2Q4)

УВАЖ АЕМИ Г-Н КМЕТ,

Честито! Платформата "Fairdeal" празнува този месец своите 3 години, откакго е в 
експлоатация!
Общината трябва да запази платформата в експлоатация за общо най-малко 5 години - 
според договора това е до 8 март 2025 г. Целта е да стигне до 9,500 активни доставчици на 
фермерски и занаятчийски продукти.

На по-ранните ми въпроси към Вас относно тази платформа, Вие квалифицирахте проекта 
като много успешен. Сега, когато е изминала над половината от периода на (задължителна) 
експлоатация, позволете ми да Ви попитам отново за действителната ситуация на 
платформата:

1. Какъв беше броят на активните доставчици на платформата на 1.1.2022 г. и колко бяха на
31.12.2022 г.?
С думата "активни" имам предвид доставчици, които имат продукти, достъпни за закупуване 
от потребителите на платформата.
През март миналата година отговорихте, че през 2021 г. към платформа бяха добавени 98 
нови доставчици. Защо само един (“Славянка”) от тези 98 има продукти (3 гобелени) на 
платформата досега?

2. Какъв беше общият брой налични продукти на платформата на 1.1.2022 г. и колко бяха на
31.12.2022 г.?



3. Колко продукта са продадени чрез платформата през 2022 г.?

4. Колко пари са изразходени от собствения бюджет на Общината от началото на проекта 
досега (имам предвид сумата на средствата, които не са финансирани от ЕС)?

5. Какви са конкретните планове да направите тази платформа още по-успешна през 
останалия период от 2 години до 08.03.2025 г.?
Моля, посочете какви дейности, кога ще се изпълнят, колко е предвиденият бюджет за тях 
от кой източник идва този бюджет.

6. Какви са плановете за тази платформа след първоначалния период от пет години, през 
които Общината има по договор задължението за осигуряване на експлоатация?

Моля да отговорите на поставените въпроси устно с писмена форма на отговора. 

Благодаря!

17 януари 2023 г. 

Велико Търново Якоб ван Бейлен, общински съветник


